
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

konaného dňa 09. 01. 2024 

Prítomní:  Bc. Mária Machová – predsedníčka komisie 

    Patrik Žák, B.S.B.A. – poslanec MsZ 

    Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

    Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

    Ing. Miloš Mičega – poslanec MsZ 

    Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

Neprítomní:  PaedDr. Martina Blažejová – garant komisie – ospravedlnená 

Hostia:   Ing. Jaroslava Kubernátová – referent pre metodiku a riadenie 

Program: 

1. Privítanie, otvorenie, schválenie programu 

2. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín v školskom 

roku 2022/2023 

3. Informácia o použití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre 

oblasť školstva a mládeže v roku 2023 

4. Rôzne 

5. Uznesenie, záver 

1. Privítanie, otvorenie a schválenie programu 

Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala 

členov komisie a prítomných hostí. Členov komisie oboznámila s programom a dala 

o programe hlasovať tak, ako bol navrhnutý. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA,  

Mgr. Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega) 

Zdržal sa: 0 



Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program rokovania. 

2. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín 

v školskom roku 2022/2023 

Ing. Horňáčková oboznámila členov komisie so Správou o výsledkoch 

a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín v školskom roku 2022/2023. Zostavenie 

správy za zriaďovateľa nevyplýva zo zákona, ale útvar školstva ju každoročne 

vypracováva a zverejňuje na web stránke mesta. Správa tvorí súhrn správ 

základných škôl a školských zariadení. Povinnosť spracúvať správy o výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach vyplýva základným školám zo 

zákona č. 596/2003 o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Školy a školské 

zariadenia vypracovávajú správu v súlade s Vyhláškou 435/2020 Z. z. o štruktúre 

a obsahu správ.  

V zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín nenastali v porovnaní s minulým rokom 

žiadne zmeny v počte škôl a školských zariadení. V školskom roku 2022/2023 

zabezpečovali výchovu a vzdelávanie tieto školské inštitúcie: 8 plnoorganizovaných 

základných škôl, 1 neplnoorganizovaná základná škola, 1 základná umelecká škola, 

1 centrum voľného času, 16 materských škôl, 3 elokované pracoviská. 

O stravovanie detí a žiakov sa staralo 21 školských jedální (14 pri materských 

školách a 7 pri základných školách) + 1 súkromná školská jedáleň. 

Podľa štatistických výkazov k 15. 09. 2022 sa v 208 triedach základných škôl 

vzdelávalo 4 740 žiakov, z toho 2 095 žiakov primárneho vzdelávania a 2 645 

nižšieho stredného vzdelávania. V základných školách bolo začlenených 

(integrovaných) 227 žiakov (nárast oproti predchádzajúcemu školskému roku o 38. 

Činnosť školského klubu detí (ďalej len ŠKD) bola zameraná na prípravu na 

vyučovanie, záujmové a rekreačné činnosti v čase mimo vyučovania. ŠKD 

navštevovalo 1 834 detí. 

Materské školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín navštevovalo v školskom 

roku 2022/2023 k 15. 9. 1 546 detí (k 30. 06. 2023 1 566 detí).  

V súhrnnej správe sa nachádzajú štatistické údaje o zamestnancoch v školách 

a školských zariadeniach, prospechu a hodnotení žiakov v školskom roku 2022/2023, 



zápise žiakov do 1. ročníka, odborných zamestnancoch, výsledky Testovania 9, 

umiestnenie absolventov základných škôl. 

Prílohu tvorí Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

v materských školách.  

Mimoriadna situácia pretrvávala aj v školskom roku 2022/2023. Uskutočňovanie 

školského vyučovania v škole a prevádzka školských zariadení bola aj naďalej na 

základe predloženia vyhlásenia o bezpríznakovosti. 

Napriek všetkým prekážkam, ktorým musia školy v posledných rokoch čeliť, je ich 

práca vysoko profesionálna. Naďalej pokračujú v budovaní lepších škôl, vedia 

operatívne riešiť problémy a vytvárať pozitívnu klímu na školách. 

Bc. Machová – podotkla, že v niektorých školách málo žiakov využíva vzdelávacie 

poukazy, čo je pre školu určite škoda, pretože školy prichádzajú o peniaze. 

Ing. Horňáčková uviedla, že plejáda krúžkov na školách je síce široká, ale nemusí 

vždy žiakov vyhovovať, aj vzhľadom na dochádzku do školy, tiež vzhľadom na rôzne 

zamerania školy, niekedy žiaci odovzdávajú vzdelávacie preukazy aj do iných škôl, 

resp, školských zariadení, napr. ZUŠ, CVČ. Deťom nie vždy v danom čase krúžok 

vyhovuje. 

Bc. Machová – ako slabú stránku materských škôl som videla, že sa veľmi 

nevyužívajú digitálne technológie učiteľmi. Majú ich tam, ale ich nevyužívajú. Či 

učitelia nie sú vzdelávaní, alebo ich proste nevyužívajú. To by ale skôr bola otázka 

na Ing. Masaryka. Ďalej by ma zaujímalo, prečo sa niektoré materské školy 

nezapájajú do projektov, napr. Stromová, Švermova, M. Turkovej, Šmidkeho. Majú 

tam iba mliečne projekty, ale iné škôlky sa zapájajú aj do iných projektov.  

Predsedníčka komisie dala hlasovať o Správe o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Trenčín v školskom roku 2022/2023. 

Hlasovanie: 

Za: 5 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, 

Mgr. Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega ) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie Správu o výsledkoch a 

podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín v školskom roku 2022/2023. 



3. Informácia o použití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií 

pre oblasť školstva a mládeže v roku 2023 

Ing. Jaroslava Kubernátová – všetky dotácie na projekty za školstvo, ktoré boli 

v roku 2023 pridelené , boli v riadnom čase aj zrealizované a vyúčtované. Za školstvo 

máme projekty ukončené. Pri vyúčtovaní nenastal žiadny problém.  

Ing. Ľubica Horňáčková (Jakub Halgoš je aktuálne na zasadnutí komisie športu, ale 

pripravil zhodnotenie dotácií za rok 2023)-  dnešnému dňu máme od všetkých 

subjektov, ktorým boli pridelené dotácie v oblasti mládeže prijatú záverečnú správu 

v systéme egrant. 

S dvoma subjektami (Centrum pre rodinu a 93.prístav Tortuga) ešte riešim posledné 

účtovné doklady ktoré zabudli priložiť a budú vracať časť financií z dôvodu 

nevyčerpania celej finančnej čiastky. Centrum pre rodinu bude vracať financie na 

základe nevyužitia istej časti dodatkovej čiastky, pretože akcia prebehla skôr ako sa 

rozpočet navýšil o dodatočnú sumu a nakoniec ich po dokomunikovaní celé nevyužili. 

93. prístav Tortuga – po oficiálnej žiadosti o zmenu rozpočtu projektu sa im sumy za 

nakúpený materiál zmenili a nevyužili toľko finančných prostriedkov ako uviedli v 

žiadosti (našli lacnejšiu náhradu). Malú časť dotácie budú vracať na účet mesta. 

Všetky subjekty s pánom Halgošom komunikovali a ak išlo o nejaké zmeny 

v rozpočte tak o tieto zmeny požiadali cez systém egrant a boli riadne schválené 

pánom primátorom.  

Všetky záverečné správy som si riadne prečítal a skontroloval so žiadosťami 

o dotáciu a zmluvami, či naozaj boli finančné prostriedky použité na účel ktorý je 

uvedený v žiadostiach a v zmluvách. 

Systém egrant ani nedovoľuje svojvoľne meniť rozpočet prípadne účel nakladania 

s financiami, pretože návrh rozpočtu ktorý uvedú v žiadosti sa automaticky preklápa 

do záverečnej správy kde vyplňujú 

reálne čerpanie prostriedkov prípadne nevyužitie finančných prostriedkov na daný 

materiál/službu. Ak ide o nejakú zmenu, musí to ísť oficiálne na schválenie 

primátorovi. 

Ku všetkým projektom mám aj veškerú fotodokumentáciu, akým spôsobom 

prezentovali aj mesto Trenčín a popísanie silných a slabých stránok projektu. 

Patrik Žák, B.S.B.A. – spýtal sa, či sa pracovníci útvaru školstva zúčastnili na 

nejakých projektoch. 

Ing. Jaroslava Kubernátová – zúčastnila sa jednom projekte 



Patrik Žák, B.S.B.A. – bolo by vhodné, aby sa v roku 2024 zostavil harmonogram 

akcií, na ktorých by sa pracovníci útvaru školstva, ale aj poslanci mohli zúčastniť. 

Bolo by to prínosom a zároveň by bolo aj viditeľné, na čo sa finančné prostriedky 

používajú. 

Ing. Ľubica Horňáčková – Jakub Halgoš sa zúčastňuje na viacerých akciách, ale 

neviem povedať presne na koľkých sa zúčastnil, ja som sa zúčastnila na projekte ZŠ, 

Hodžova: Mama je len jedna. 

Ing. Jaroslava Kubernátová – nie vždy sa dá presne určiť, kedy akcia prebieha, 

pretože v žiadostiach je uvedené časové rozpätie, ale samozrejme budeme klásť na 

termíny a dôraz na tieto skutočnosti a členov komisie budeme o termínoch 

informovať.  

Hlasovanie: 

Za: 5 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, 

Mgr. Miriam Mičudová, Ing. Miloš Mičega ) 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Komisia školstva a mládeže berie na vedomie Informáciu o použití finančných 

prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre oblasť školstva a mládeže 

v roku 2023 

4. Rôzne 

Bc. Machová – navrhla, aby sa ďalšie zasadnutie KŠaM uskutočnilo v Elokovanom 

pracovisku, Potočná 86 – súčasti Základnej školy, Kubranská 80, Trenčín, kde boli 

zriadené triedy pre deti s poruchami autistického spektra. 

5. Uznesenie, záver 

Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie prítomným 

poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

Zapísala: Ing. Ľubica Horňáčková 

V Trenčíne dňa 9. januára 2024 

Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládeže 



UZNESENIE Č. 1/2024 

 zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne

 

 

konaného dňa 9. januára 2024 

Komisia školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

- schvaľuje 

a) Program rokovania 

- berie na vedomie: 

a) Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl a 

školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Trenčín v školskom 

roku 2022/2023 

b) Informáciu o použití finančných prostriedkov v rámci poskytnutých dotácií pre 

oblasť školstva a mládeže v roku 2023 

Bc. Mária Machová 

predsedníčka komisie školstva a mládeže 


